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Mr Yip Kam Keung Alex is a strong believer in contributing back to the community and has a passion in 

promoting environmental friendliness. He has good understanding and execution of compliance and risk 

management at both the Asia management Board and CEO level. With a strategic mindset, he has taken the 

company to a high level in corporate governance. Moreover, he is an advocate of the development of the 

industry through active participation in industry affiliations and support of development of young talents for 

the industry. Mr Yip Kam Keung Alex deserves the Award. 

葉錦強先生一直抱持著回饋社區的信念，亦熱衷於提倡環保。從亞洲管理董事會和首席執行官角度處

理合規和風險管理方面，葉先生充分理解並切實推行。透過策略性思維，他帶領公司提升企業管治至

高層次。再者，他是行業發展的倡導者，積極參與行業聯繫，並支持行業對年輕人才的發展。葉錦強

先生獲獎實至名歸。
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香港董事學會週年晚宴暨
2021年度傑出董事獎頒獎典禮

Directors Of The Year Awards 2021

葉錦強先生與各部門主管的例行會議。

The Board of Ping An is greatly honored to receive the “Directors of The Year Award 2021” from The Hong 

Kong Institute of Directors. Ping An has always stressed corporate governance, respected the law, and 

improved its corporate governance standards by optimizing its structure. The Board has eagerly 

participated in the Company’s strategic planning, investment decision-making, risk management, internal 

control and compliance, social responsibility, and talent selection processes. We are focused on ensuring 

our transparency and accountability.

Looking ahead, with sound corporate governance, the Board will continue to realize the fair corporate value 

of the Company, pursue long-term, stable and healthy growth, and foster sustainable development and 

greater value for our shareholders, investors, and other stakeholders.

中國平安董事會非常榮幸獲得香港董事學會頒發的「2021傑出董事獎」。中國平安高度重視公司治理

，嚴格遵守相關法律法規要求，持續優化公司治理結構，提升公司治理水平。董事會積極參與公司的

戰略規劃、投資決策、風險管理、內控合規、社會責任和選聘選拔，同時確保集團的透明度和問責制

。展望未來，中國平安董事會將繼續憑藉良好的企業管治，實現公司公允的企業價值，為股東、投資

者及其他利益相關者追求長期、穩定及健康的發展，創造可持續發展。

It is a great honor to receive the “Directors of the Year Awards”.  I would like to take this opportunity to 

thank the “Hong Kong Institute of Directors” and the Panel of Judges.  

This is a highly recognized Award to the entire team of Lockton Greater China and a huge encouragement 

to our Board of Directors.  Being a private company, we only have three stakeholders whom we are 

committing to – our clients, associates and the community.  This is a culture of Lockton since its 

establishment in 1966, growing from its original start up in Kansas City to becoming the 8th largest 

insurance brokers globally.  We advise clients of different industries on risk and insurance, reinsurance, 

employee benefits and claims management.  As professionals, we commit to advocate the highest level of 

expertise, corporate governance and social responsibilities to assure our stakeholders’ interests are looked 

after.

Going forward, we will continue to strive for excellence, keep up with our simple culture and grow in the 

region together with our clients and associates.

很榮幸獲得“年度傑出董事獎”。本人藉此機會感謝“香港董事學會”和評審委員會。

這個獎項是對諾德大中華區整個團隊的高度認可，也是對我們董事會全體董事的極大鼓勵。作為一家

私營公司，我們只有三個持份者 — 我們的客戶、員工和社群。這是諾德自 一九六六 年成立以來的文

化 — 從最初在堪薩斯城開始，至成長為全球第 八大保險經紀公司。我們為不同行業的客戶提供風險

管理、保險、再保險、員工福利和索賠管理方面的建議。作為專業人士，我們致力於倡導最高水平的

專業知識、企業管治和社會責任，以確保我們持份者的利益得到照顧。

展望未來，我們將繼續追求卓越，保持我們簡約的文化，並與我們的客戶和員工一起在大中華區持續

發展。

Message from Awardee 得獎者的話

Alex Yip and team receiving MPFA’s MPF Good Employer 
Award 2021.

Alex Yip was one of the officiating guests in 
Fearless Dragon Charity Virtual Run 2020 which 
was organized by Hong Kong Network for the 
Promotion of Inclusive Society.
葉錦強先生獲邀為2 0 2 0年「猛龍慈善跑」
網上開幕典禮擔任主禮嘉賓，該籌款活動
由香港傷健共融網絡主辦。

葉錦強先生與團隊接受由香港強制性公積金
計劃管理局頒發的2 0 2 1年「積金好僱主」嘉
許計劃獎狀。

Alex Yip in a regular meeting with department 
heads.


